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　　No Breakfast, No Good(不吃早餐不好)
　　No Breakfast, No Good
　　Now a lot of students go to school in a hurry so that they have no time to have breakfast. But not having breakfast will do harm to their health and their study.
　　Having no breakfast will throw the normal work of our digestive system into confusion. As a result, it will do harm to our health. And at our age it is high time for us to grow up. So our bodies are in great need of energy. If we don‘t have breakfast,there will be not enough energy to supply. This may stunt our growth.
　　What‘s more, it is a long period between breakfast and lunch. Breakfast provides us with the energy needed for the class. Without breakfast we cannot get along well with our classes. So for the sake of our health and our study, we must have breakfast.
　　不吃早餐不好
　　现在很多学生上学很匆忙，以至于没有时间吃早餐，但不吃早餐会有害于学生的健康和学习。
　　不吃早餐会扰乱我们消化系统的正常工作，从而对我们的身体健康产生危害。这个年龄段正是我们长身体的时候，所以我们的身体需要大量的能量。如果我们不吃早餐，就不会提供足够的能量，这会阻碍身体的发育。
　　另外，早餐与午餐之间。的时间很长。·早餐可以为我们提供上课所需的能量，不吃早餐会影响我们上课。所以，为了我们的健康和学，习，我们必须吃早餐。
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　　傍晚的景色 The Scenery At Dusk
　　In my hometown, the scenery is very beautiful, as I am so close to the nature, I can see the scenery clearly. The house I live in is in front of the mountain, so I can see the sunset every day, that is the scenery is like to appreciate most. When the dusk comes, the sunset is going down the mountain, I will stand in my garden, watching the sunset going down. The sunset will become more and more red as it goes down the mountain, when the dark comes, the sunset will disappear. I like to watch the sunset, I feel I am so close to the nature and I blend myself in it.
　　在我的家乡，景色非常的优美，由于我是如此的接近大自然，因此我能清楚地看到景色。我所住的房子就在山的前面，因此我能每天看到日落，那也是我最喜欢欣赏的风景。当黄昏到来的时候，太阳就会下山，我会站在花园前，看着日落下山。日落在下山的时候会变得越来越红，当天黑了，日落就会消失。我很喜欢看日落，我觉得自己是如此的接近大自然，也融进了大自然。
初一英语作文经典题材范文3
　　尝试独立 Try to Be Independent
　　Since I go to middle school, I stay away from home and live in school from Monday to Friday. The first time for me to leave home made me felt so lonely. I did not have friends here and no one to count on. But I told myself that I needed to try to be independent. So I solved all the problems by myself, I washed my own clothes and cleaned the bed, which were done by my mother before. I found that I could take care of myself without my parents’ help. What’s more, I made good friends here, we had the same interest and we helped each other in study. A year passed, I learned a lot and became independent.
　　自从我上中学,我就远离家,住在学校，从星期一到星期五。第一次离开家让我感到如此孤独。在这里我没有朋友,也没有人可以依靠。但我告诉自己,我需要试着去独立。所以我自己解决了所有的问题,我自己洗衣服，整理床铺,在之前是我母亲为我做这些。我发现我能照顾自己，即使没有父母的帮助。更重要的是,我交到了好朋友,我们有同样的兴趣，互相帮助学习。一年过去了,我学到了很多，变得独立。
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